
 

通告 

茶果嶺社區聯絡中心永久關閉 

為了配合 T2主幹路工程進度，位於茶果嶺的社區聯絡中心將由 2025年 11月 10日開始

永久關閉。我們衷心感謝您對 T2 主幹路工程的理解和支持。位於啟德的社區聯絡中心則如常

開放，地址及開放時間如下： 

地址： 九龍灣祥業街和臨澤街交界 

 
 

開放時間：  星期一至五： 早上 9 時至下午 1時 30分 /  

 下午 2時 30分至下午 6時 

星期六： 早上 9 時至下午 1 時 

星期日及公眾假期： 休息 

 

不便之處，敬請原諒。如有任何查詢，請致電工程熱線：6130 8155。 

 

T2主幹路及茶果嶺隧道社區聯絡中心 

 

2025年 11月 10日 

 

  

啟德社區聯絡中心 



 

Notice 

Permanent Closure of Cha Kwo Ling Community Liaison Centre 

To facilitate the construction progress of Trunk Road T2, the Cha Kwo Ling Community 
Liaison Centre will be permanently closed starting from 10 November 2025. We sincerely thank you 
for your understanding and support for the Trunk Road T2 project. You are welcome to visit our Kai 
Tak Community Liaison Centre at which will be open as usual. Details are as follows:- 

Address Junction of Cheung Yip Street and Lam Chak Street, Kowloon Bay 
 

 
Opening Hours Monday – Friday: 9:00 – 13:30 / 14:30 - 18:00 

Saturday: 9:00 - 13:00 
Sunday and Public Holidays: Closed 

   

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any queries, please contact the 
Project Hotline at 6130 8155. 

 

Trunk Road T2 and Cha Kwo Ling Tunnel  

Community Liaison Centre 

 

10 November 2025 

Kai Tak Community 
Liaison Centre 


